



Disclosure of Gas Turbine outage (GT1B)

The company would like to inform the investor community, the Capital Market Authority and the Muscat Stock Exchange that Gas Turbine GT1B faced high vibration on bearing 4 (generator bearing drive end) when it was on load. The machine was inspected and generator bearing (drive end) was found damaged. Further checks revealed that the damage extended also to the rotor.

The repair work will involve machining the rotor as well as re-sizing the bearing since the rotor size will be lower than standard. Two specialized companies have been engaged to carry out the repairs. In parallel, the inspection of other parts of the Gas Turbine are still in progress to check if there are other damages.

The repair work is estimated to take around 53 days. The present estimated financial impact is about RO 300,000.

The company is taking all possible measures to optimize the repair schedule and return the unit to service.

The company will provide further updates once they are available.

الكشف عن انقطاع التوربينات الغازية (GT1B)

تود الشركة أن تعلن للمستثمرين الكرام وهيئة سوق المال وبورصة مسقط بأن التربينات الغازية رقم 1B تعرضت لإهتزازات عالية على المحمل رقم 4 عندما كانت في وضع الإنتاج. تم فحص التربينات وبعد الفحص تبين وجود تلف على المحمل رقم 4. كشفت عمليات الفحص الإضافية أن الضرر امتد أيضاً إلى المحور.

ستشمل أعمال الإصلاح معالجة المحور بالإضافة إلى تعديل في حجم المحمل لأن حجم المحور سيكون أقل من المعتاد. تم الاستعانة بشركتين متخصصتين للقيام بالإصلاحات. في موازاة ذلك، لا يزال فحص الأجزاء الأخرى من التوربينات الغازية جارياً للتحقق مما إذا كانت هناك أضرار أخرى.

من المقدر أن تستغرق أعمال الإصلاح حوالي 53 يوماً. يبلغ الأثر المالي التقديري الحالي حوالي 300,000 ريال عماني.

تتخذ الشركة جميع التدابير الممكنة لتحسين جدول الإصلاح وإعادة الوحدة إلى الخدمة.

ستقدم الشركة المزيد من التحديثات بمجرد توفرها.

Abdulla Al Rawahi
Chief Executive Officer

